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13/03/24

Membres del Consell: Laia Borrego, Míriam Serrano, Maria Crespo, Esther López, Núria Tena, Anna Llongueras, Noemí Ferrer,
Jordi Soler, Esther Arnelas, Sònia Jover, Sònia Romero, Sònia Domingo, Cristina Muñoz, Meryme Lqamh, Laura Fabra, Laia Carné,
Soraya Torres, Laura Pérez, Josep Macias

Assistents: Maria Crespo, Esther López, Jordi Soler, Sònia Romero, Cristina Muñoz, Laura Fabra, Míriam Serrano, Noemí Ferrer,
Esther Arnelas, Laura Pérez, Núria Tena, Anna Llongueras, Sònia Domingo, Laia Carné i Soraya Torres.
S’excusen: Sònia Jover, Meryme Lqamh, Laia Borrego, i Josep Macias.

Inici - 17:15h Fi: 17:55h
L'ODD és:

1. Aprovació si s'escau de l'acta anterior del 19/02/2024:
2. Economia.
3. Menjador.
4. Precs, preguntes, suggeriments i felicitacions.

Acords:

1. Aprovació si s'escau de l'acta anterior del 19/02/2024: s’aprova.
2. Economia.

Liquidació pressupost 2023 i s’aprova.

Es presenta la liquidació. Com sempre, demanant cita prèvia es pot consultat l’estat econòmic. Cal
demanar una regularització a l’esfera.

3. Menjador.

Comissió Menjador: hem fet diverses visites coordinades entre equip directiu, representants AFA i
comissió del Consell Escolar. Hem anat fent seguiment i omplint l’aplicatiu pertanyent. També vam
poder reunir-nos amb el coordinador de l’empresa per comentar els nostres neguits i donar
respostes a tots els neguits com a escola i famílies. Tota aquesta informació es trasllada a la
comissió de menjador a nivell municipal.

AFA Hi ha queixes sobretot de la comunitat de joves cap a l’empresa Mediterrània sobretot pel
gramatge dels menús. Les respostes no són adequades. A la propera assemblea es parlarà del
tema i es prendran mesures d’actuació. . La gestió dels monitors/ coordinadors no està ben cobert si
hi ha baixes. PEPETA, es fa treball conjunt entre escoles per garantir millores i possibles solucions.
Menú halal poc variat sobretot als picnics, el menú vegetarià i per infants amb al·lèrgies i
intoleràncies també és poc variat i repetitiu.

Aquest divendres 15/03 farem la coordinació entre Equip Directiu i monitoratge de menjador. Els
temes que tractarem seran els següents:

● Ús de la llengua catalana com a llengua vehicular del centre.
● Normativa menjador.
● Infants NESE: estratègies i actuacions.

4. Precs, preguntes, suggeriments i felicitacions.


